

#### سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

### **21** September UMAS

#### نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: : Ahmed Mohammed Hussein Mohammed Academic Degree: Master of Science in Respiratory Care Specialty: Respiratory Care Faculty: Faculty of applied medical sciences Department: Respiratory Care Dep E-mail: ahmedmakroot2021@gmail.com	الاسم: احمد محمد حسين محمد عكروت الدرجة العلمية: ماجستير رعايه تنفسيه التخصص الدقيق: رعايه تنفسيه الكلية: كليه العلوم الطبيه التطبيقية القسم العلمي: قسم الرعايه التنفسيه الإيميل:	المعلومات الشخصية
Personal Summary	Ahmed Mohammed Hussein Mohamed Akrot born in 1985 Dhamar - Al-Hada married and has a son and three daughters studied primary, secondary and secondary schools in Abu Obaida Ibn Al-Jarrah and studied bachelor's degree (health sciences at the University of October Latakia Syria and studied master's degree in respiratory care Society 21 September. She has worked as a respiratory care specialist in several hospitals including 48 Model Hospital, Chinese Hospital, Royal Hospital, Elite Hospital and Zubaidi Hospital. I also work as an academic in several universities, including Ibn Al-Nafis University, 21 University, Specialized University and Elite University.	احمد محمد حسين محمد عكروت مواليد ١٩٨٥م ذمار ـ الحداء مزوج ولي ولد وثلاث بنات درست الابتدائيه والاعداديه والثانويه في مدارس ابو عبيده ابن الجراح ودرست البكالوريوس ( علوم صحيه في جامعه تشرين اللاذقيه سوريا و درست الماجستير في الرعايه التنفسيه في جامعه ٢١ سبتمبر. عملت كاخصائي رعايه تنفسية في العديد من المستشفيات منها مستشفى ٤٨ النموذجي والمستشفى الصيني والمستشفى الملكي ومستشفى النخبه ومستشفى الزبيدي وايضا اعمل اكاديمي في العديد من الجامعات منها جامعه ابن النفيس وجامعه النخبه	نبذة تعريفية
Education	Master of Respiratory Care, September 21 University - Specialized Diploma in Respiratory Care after Bachelor's Degree - Bachelor of Medical Sciences, Tishreen University - Syria	- ماجستیر رعایة تنفسیه جامعه ۲۱ سبتمبر - دبلوم تخصصی رعایة تنفسیه بعد البکالوریوس - بکالوریوس علوم طبیه جامعه تشرین - سوریا	التعليم
Personal Skills	- Respiratory Care Practitioner ( RCP ) - Respiratory Therapist (RT ) 48 hospital	- اكاديمي -ممارس في رعاية الجهاز التنفسي(RCP)	المهارات الشخصية



## سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

# **21** September UMAS

	- Certified Professional Trainer (CPT ) in Respiratory Care .	-معالج تنفسي (RT) مستشفي ٤٨	
		-مدرب محترف معتمد (CPT) في رعاية الجهاز التنفسي	
Professional Experiences:	<ul> <li>Respiratory Care Specialist, 48 Model Hospital</li> <li>lecturer at Ibn al-nafis university</li> <li>Respiratory Care Lecturer, Faculty of Applied Medical Sciences, 21 September UMAS</li> <li>lecturer at the specialty university</li> <li>Respiratory Care Lecturer, Respiratory Care</li> <li>Department, Belqees Yemen College of Health</li> <li>Sciences &amp; Technology</li> <li>Lecturer, at BUNA College of Health Sciences &amp; Technology</li> <li>Supervisor of scientific research for university and medical college students</li> <li>Holding many scientific courses such as (BLS, ACLS . ICU, ECG, MV):</li> </ul>	أخصائي رعاية تنفسية، مستشفى ٤٨ النموذجي محاضر في جامعة ابن النفيس محاضر رعاية تنفسية، كلية العلوم الطبية التطبيقية، جامعة ٢١ سبتمبر محاضر في الجامعة التخصصية محاضر رعاية تنفسية، قسم رعاية تنفسية، كلية بلقيس اليمن للعلوم الصحية والتكنولوجيا محاضر في كلية العلوم الصحية والتكنولوجيا مشرف على البحث العلمي لطلبة الجامعة والكليات الطبية مشرف على الدورات العلمية مثل ACLS . ICU ، (BLS، ACLS . ICU) ، ECG	الخبرات المهنية والإكاديمية
Professional Affiliations	Yemeni Association For Respiratory Care Yemeni Association of Anesthesia & Critical Care Member of the Board in the International Academy of Non Invasive Ventilation	الجمعية اليمنية للرعاية التنفسية الجمعية اليمنية للتخدير والعناية الحرجة عضو مجلس إدارة الأكاديمية الدولية للتنفس الصناعي غير الجراحي	الانتماءات المهنية
Training Courses	- Advance Cardiac Life Support (ACLS ) - Basic Life Support (BLS ) - Pediatric Advance Life Support (PALS ( - TOT	-دعم الحياة القلبية المتقدم(ACLS) -دعم الحياة الأساسي(BLS) -دعم الحياة المتقدم للأطفال(PALS) TOT	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences	Respiratory Care Conferences	مؤتمرات الرعايه التنفسيه	الانشطة ومؤتمرات العلمية